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Beste meneer, mevrouw, 

Op 10 juli j.l. spraken wij met u over ons voornemen om het vakantiepark gelegen aan de Borkeldsweg 57 
in Holten aan to kopen en deze to verhuren aan het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA). U 
verzocht ons uw wensen en bedenkingen tegen ons voornemen in een brief vast to leggen. 

Wensen en bedenkingen 
In de besluitenlijst van de vergadering van 10 juli is opgenomen dat u positief staat tegenover ons 
voornemen om het park aan to kopen en deze to verhuren aan het COA. Wel zijn er verschillende wensen 
en bedenkingen geuit. We benoemen deze per fractie. De wensen en bedenkingen nemen we mee bij ons 
definitieve besluit over de aankoop en de verhuur van het park. 

SGP 
Hecht aan herkenbare en persoonlijke communicatie en doet een oproep om een klankbordgroep in to 
stellen onder regie van de gemeente. Vraagt om een stap extra to doen in de communicatie richting de 
buurt. Verzoekt om een vast contactpersoon aan to stellen voor de periode dat het AZC operationeel is. 
Roept het college op om de zorgen uit de buurt serieus to nemen. 

GB 
Verzoekt om voldoende tijd in het proces in to bouwen voor reflectie. Vraagt om de zorgen vanuit de buurt 
serieus to nemen. Heeft kritiek op het proces en vraagt inwoners nadrukkelijk bij het proces to betrekken. 
Verzoekt om to onderzoeken of er ook ruimte is voor huisvesting van jongeren. GB uit de wens dat het 
college pas na goedkeuring van de raad akkoord geeft op de overeenkomst met het COA. 

CU 
Vraagt aandacht voor invulling van het AZC en verzoekt dit samen met de buurt uit to werken. Doet een 
suggestie voor een fonds als planschade niet wettelijk verplicht is. Verzoekt om meet evaluatiemomenten 
met COA en buurt en doet oproep aan het college om ook een-op-een gesprekken mogelijk to maken. 

CDA 
Wil graag inzicht in het vervolgproces. Verwacht bij een regulier AZC 24-uurs toezicht en begeleiding. 
Verzoekt om niet alleen het heroverweegmoment van 5 jaar to gebruiken, maar vaker to evalueren. 
Vraagt of de huisvesting van aan gemeente gekoppelde statushouders mogelijk is. Geeft mee dat 
aankoop van het park zonder verhuur aan het COA niet wenselijk is. Is op zoek Haar de rol van de 
klankbordgroep: wat is het mandaat? 

VVD 
Geeft mee dat de termijn van 10 jaar de maximale termijn is. Verzoekt om instelling van een 
klankbordgroep om betere communicatie to waarborgen. Vraagt of een combinatie met starters op de 
woningmarkt mogelijk is en de statushouders, die aan onze gemeente gekoppeld zijn, hier to huisvesten. 
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GUPvdA 
Voor GL/PvdA is 250 bedden het maximale aantal met een gemengde populatie. Verzoekt om eerdere 
tussentijdse evaluatiemomenten dan het formele heroverweegmoment. Vraagt aandacht voor de 
veiligheid in de omgeving en een meldpunt bij de gemeente. Vraagt om betere communicatie en het 
instellen van een klankbordgroep. 

Reactie insprekers 
Tijdens de vergadering hebben 10 personen gebruik gemaakt van de inspraakmogelijkheid. De vragen die 
door de insprekers zijn gesteld, worden door ons verwerkt in de rubriek "meest gestelde vragen" op onze 
website. We informeren de insprekers hierover. 

Vervolg 
De omwonenden en overige belangstellenden moeten er op kunnen vertrouwen dat we een transparant 
proces doorlopen. Daarom ondernemen we tijdens de vakantieperiode geen acties. Wel bereiden we een 
eerste bijeenkomst voor het vormen van een klankbordgroep voor. De bedoeling is om deze bijeenkomst 
in de tweede week van september to houden. Verder wordt eind juli de eerste in de reeks van periodieke 
nieuwsbrieven verstuurd en op onze webpagina geplaatst. Ten slotte maken we een doorkijk voor het 
tweede half jaar wanneer we wat gaan doen. Daarbij zijn we overigens wel afhankelijk van de uitwerking 
van de plannen door het COA. Denk hierbij bijvoorbeeld aan het moment dat een vergunning wordt 
aangevraagd. 

Alle fracties hebben verzocht om de gemeenteraad regelmatig to informeren over de voortgang van het 
proces. Dat doen we, zoals we eerder ook deden met de opvang van vluchtelingen uit Oekraine, met 
raadsbrieven. Ook de nieuwsbrieven sturen we u toe. 

Met vriendelijke groet, 
college van urgemeester en wethouder , 

-_ 
Rick Tukker gen van oudt 

gemeentesecretaris burgemeester 
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